
 
Geacht college, 
 
Wij betreuren het dat de gemeenteraad (te) regelmatig eerder informatie over lokale 
ontwikkelingen uit de krant of uit het geruchtencircuit verneemt dan van het college en wij 
verzoeken het college om de raad (eventueel vertrouwelijk) in een zo vroeg mogelijk stadium over 
ontwikkelingen te informeren. 
 
Naar aanleiding van berichten die ons recent hebben bereikt, hebben wij de volgende vragen: 
 

1. De eerste vraag betreft de geplande bouw/verbouw van de zg. Blokker-panden aan de 
Kerkstraat, waar ook de gemeente eigenaar is van een gedeelte. Er lag een plan voor 
vestiging van een supermarkt met betaalbare appartementen erboven. Nu hebben wij 
vernomen dat een ondernemer die recent in deze panden is teruggekeerd een 
huurcontract van 2 jaar heeft.  
 
Betekent dit dat de geplande bebouwing met een supermarkt en betaalbare woningen van 
de baan is of in ieder geval voor langere tijd is uitgesteld?  
Zo ja, waarom hebben wij daar als raad geen bericht over gekregen en zo nee, wat zijn dan 
de feiten?  
 

2. Wij hebben vernomen dat het terrein van KZF Rijsbergen verkocht zou zijn aan een 
ontwikkelaar.  
 
Kunt u aangeven of deze verkoop inderdaad heeft plaatsgevonden? 
Zo ja, wat is u bekend over de plannen van deze ontwikkelaar? 
 

3. Wij hebben vernomen dat er op het Newport-terrein geen hotel komt, maar alleen 
appartementen.  
 
Kunt u aangeven of deze informatie correct is en zo ja, wat dit betekent voor het hele 
project? 

  
 
Graag mondelinge beantwoording tijdens de raadsvergadering van 10 maart a.s. 
 
Stef van der Pas, 
PvdA Huizen 
 
 


